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Struãn˘ v˘ãet ze seznamu prací proveden˘ch
na obecním majetku za uplynulé tfii mûsíce, ãerven 2023

V rámci v‰ech vefiejn˘ch dûtsk˘ch hfii‰È v majetku obce Velemín,
byly instalovaly provozní fiády provozu, fiády mají podobu grafick˘ch
piktogramÛ, doplnûn˘ch o textovou ãást o dodrÏování bezpeãného
uÏívání herních prvkÛ, zákazu koufiení, konzumace alkoholu a od-
povûdnosti rodiãe za dítû. Dále fiád obsahuje kontaktní telefonní
ãísla na IZS a kontakt na obec pro nahlá‰ení pfiípadn˘ch poruch
a nedostatkÛ.  

Na pfiístupové místní komunikaci pro pû‰í u vlakové zastávky
Oparno, obec Velemín provedla osazení nového dfievûného zábra-
dlí v délce cca 100m, PÛvodní kovové jiÏ nesplÀovalo bezpeãnostní
parametry, a nûkteré úseky mohly bytí chodcÛ i nebezpeãné.

Pokraãujeme v rozmístûní, osazení a pfiípadn˘ch opravách míst-
ního mobiliáfie. Naposledy byly vybudovány nové laviãky v autobu-
sov˘ch ãekárnách v Oparnû, Bfieznû, Mile‰ovû, v nejbliÏ‰í dobû
bude instalována nová laviãka v ãekárnû na Bílince, postupnû roz-
misÈujeme i nové odpadkové ko‰e.

Na jafie leto‰ního roku byla v obci Mile‰ov k rodinnému domu
manÏelÛ I‰tvanikov˘ch, provedena oprava pfiístupové komunikace.
Vzhledem k tomu, Ïe podél celé komunikace se nacházelo nûkolik
vodních pramenÛ a vytékající voda na cestû vytváfiela kaluÏe, byly
provedeny pfies cestu odvodÀovací drenáÏní pasy voda byla svede-
na do k cestû pfiilehlé strouhy a cesta v celé délce pfiesypána
a opravena.

Dal‰í cestou, kterou obec Velemín na jafie leto‰ního roku opravila,
je cesta k bytovému domu ã. p. 25, v obci Opárno. Jedná o místní
cestu, která v dávné minulosti slouÏila koÀsk˘m povozÛm a tím
pádem nebyla dimenzována pro dne‰ní provoz, do‰lo za zimního
de‰tivého poãasí, kdy byla cesta podmáãená k jejímu po‰kození,
nákladními automobily - dopravní obsluhou, nutnou k provozu do-
mácností, zejména zaváÏení otopu, v˘vozu odpadních vod, nebo
svozu KO apod.. Povrch zmiÀované cesty, byl velmi ãlenit˘, pfiední
asfaltová ãást byla v celkem uspokojivém stavu, nicménû povrch její
koneãné ãásti bylo nutné silniãní frézou odstranit a v délce cca
150m nahradit asfaltov˘m recyklátem a zahutnit.

Na podzim loÀského roku rada obce schválila cenovou nabídku
na v˘mûnu herních prvkÛ dûtského hfii‰tû v místní ãásti Boreã,
a i vzhledem k pokroãilému roãnímu období, bylo rozhodnuto o pro-

vedení instalace na jafie leto‰ního roku. Instalaci nov˘ch herních
prvkÛ dodavatelská firma provedla v kvûtnu, hfii‰tû je je‰tû potfieba
doplnit o dûtsk˘ domek, kter˘ je téÏ v hav. stavu a ten nabízen˘ do-
davatelskou firmou nevyhovoval velikostí a provedením.

(Pokraãování na následující stranû)
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Na jafie obec Velemín, provedla dal‰í fázi
profiezávky náletov˘ch dfievin v zámeckém
parku v Mile‰ovû. Jednalo se o pomûrnû
rozsáhlí zásah do porostu, nicménû bych
rád v‰echny ubezpeãil, Ïe postup prací je
v souladu s odbornû zpracovanou studií ob-
sahujíc nejen vytypované náletové dfieviny
k odstranûní, ale i ochranu a o‰etfiení pÛ-
vodních stromÛ a dfievin, tak i návrh na do-
plnûní a osázení nov˘ch jedincÛ. Odborná
studie je souãástí projektové dokumentace
na celkovou revitalizaci Mile‰ovského
parku.                                      Petr Janda

Noc kostelÛ v Mile‰ovû uÏ pojedenácté
Kostel sv. Antonína Paduánského, skvost

barokní architektury v Mile‰ovû, se i tento
rok otevfiel v rámci celorepublikové Noci
kostelÛ.

Cel˘ veãer se odehrával v pfiíjemné atmo-
sféfie za krásného poãasí.

JiÏ témûfi tradiãní program pfiilákal v pátek
2. ãervna pfies stovku náv‰tûvníkÛ.

Veãer zahájila prÛvodním slovem paní
Eva Mazánková, která také pfiipravila
s dûtmi ze Základní ‰koly Velemín pûvecké
vystoupení. 

Hudební program pokraãoval vystoupe-
ním sboru lovosického gymnázia IN FLA-
GRANTI pod vedením Pavly Linkové.

Veãerní setkání obohatil svou pfiedná‰kou

o zajímavostech kostela a okolí pan Martin
BrÛÏa.

I v leto‰ním roce se do akce zapojili Ïáci
základní ‰koly a vyrobili nám modely koste-
la. Náv‰tûvníci pak mohli vybrat ten nejhez-
ãí. Úkol to byl nelehk˘, protoÏe v‰echny mo-
dely byly opravdu zdafiilé. Ocenili jsme

Noc kostelÛ - Velemín a Dobkoviãky 
V pátek dne 2. ãervna 2023 probûhla

akce Noc kostelÛ také ve Velemínû a v Dob-
koviãkách. 

V 18 hodin se rozeznûl zvon a Lovosic-
k˘ ÏesÈov˘ kvintet. Od té doby byla ná-
v‰tûvníkÛm pfiístupná nejstar‰í ãást koste-

la - kostelní vûÏ, kde byla otevfiena okna
s v˘hledem smûrem na Mile‰ovku a Bíl˘
Újezd.

K dispozici bylo také razítko kostela se
sv. Martinem na koni. 

Kostel sv. Martina letos nav‰tívilo bûhem

2 hodin okolo 30 náv‰tûvníkÛ z ‰irokého
okolí. Za vydafienou akci dûkuji pfiedev‰ím
vystupujícím a také v‰em, ktefií k nám do
kostela zavítali a pomohli vytvofiit tu sprá-
vnou atmosféru. 

Text a foto: Luká‰ William ·míd

(Pokraãování na následující stranû)
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Pálení ãarodûjnic ve Velemínû, Mile‰ovû a Dobkoviãkách
Po roce se 29. 4. 2023 konalo pálení ãarodûjnic nejen ve Velemí-

nû a jin˘ch ãástech obce, o den dfiíve také v Mile‰ovû.
Ve Velemínû pofiádal pálení ãarodûjnic fotbalov˘ klub SK Velemín

spolu s obcí tradiãnû na fotbalovém hfii‰ti, kde byl v nové ãásti pfii-
praven táborák a ‰pekáãky. 

V Dobkoviãkách se pofiádání ujal spolek Dobkoviãky SPOLU. Byl
pfiipraven táborák i obãerstvení za pomoci místních dobrovolníkÛ
a obce Velemín. âarodûjnice vzplála za doprovodu speciálních py-
rotechnick˘ch efektÛ. Následovalo opékání ‰pekáãkÛ a zábava aÏ
do noci. 

Po setmûní si malé ãarodûjky a ãarodûjové zaslouÏili odmûnu ve
formû svítících náramkÛ ãi br˘lí. Za pomoc s realizací dûkujeme
v‰em dobrovolníkÛm.                                  Luká‰ William ·míd

v‰echny Ïáky, velké podûkování patfií i paní uãitelce Koubové a panu uãiteli Se-
idlovi za koordinaci a spolupráci.

Mnohé upoutaly obrázky Mile‰ovky namalované dûtmi ze ZU· Lovosice, v˘-
stavku pfiipravila paní M. Horová. Ta nám také prezentovala v prostoru sakristie
svoji tvorbu.

Náv‰tûvníky tradiãnû zajímaly dobové fotografie Mile‰ova a okolí ze sbírky
V. Rendla. V malém prostoru kostelní sakristie nám pfiipravily paní P. Chourová
a N. Hfiebíková videoprojekci fotografií.

Velice potû‰ující skuteãností je nejen stoupající zájem vefiejnosti o tuto akci,
ale i stále vût‰í poãet nad‰encÛ, bez nichÏ by akce vÛbec neprobûhla.

Dûkujeme proto v‰em v˘‰e uveden˘m, ale i paní I. Jelínkové, I. Richterové
a jejím dcerám, D. Horáãkové, K. Smidovãinové, K. Hunãovi, V. Karfíkovi, V. Ho-
rovi, protoÏe úklid, v˘zdoba kostela a pfiíprava obãerstvení jsou dÛleÏitou sou-
ãástí pfiíprav a samotné akce. Za finanãní podporu dûkujeme Obecnímu úfiadu
Velemín.                                                                            Vlasta Karfíková
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(Pokraãování na stranû 5 a 6)

Bájeãná pohádková cesta na Bílince 

V sobotní odpoledne 24.6.2023 se dûti spolu s rodiãi vydaly
z ReÏného Újezda na start,kde na nû ãekaly pohádkové postavy.

Na stanovi‰tích na dûti ãekaly soutûÏe a sladkosti.
Cestou byly rozmístûny pohádkové kvízy, které skr˘valy tajenku

s názvem akce. V cíli na Bílince si dûti vybraly cenu za tajenku a ãe-
kalo na nû malování na obliãej, obãerstvení a opékání bufitÛ.

Tímto, dûkujeme v‰em zúãastnûn˘m a tûm co se podíleli na or-
ganizaci akce, pak patfií velké díky obci Velemín za spolufinancová-
ní. Budeme se na Vás tû‰it na dal‰í akci.     Kolektiv Ïen z Bílinky

„Nechoìte do ‰koly, dávaj tam úkoly“ 
Slova vítûzného pfiíspûvku v soutûÏi

o nejlep‰í báseÀ na téma „·kola“, jimiÏ
se na‰tûstí nefiídilo nûkolik stovek ná-
v‰tûvníkÛ, ktefií v sobotu 17. ãervna pfii-
‰li spoleãnû s námi oslavit v˘roãí 100 let
existence ãeské ‰koly v obci Velemín. 

Nejprve mohli zájemci nav‰tívit pÛvodní
budovu ‰koly (aktuální Matefiská ‰kola ve
Velemínû), kde pro nû byly pfiichystány his-
torické fotografie, pamûtní listy, kronika
a drobné obãerstvení, poté se program pfie-

sunul do venkovních i vnitfiních prostor sou-
ãasné základní ‰koly. Po úvodních proslo-
vech paní fieditelky Malíkové a starostÛ
pana Kfiivánka a pana Wajshajtla, pfiivítání
ãestn˘ch hostÛ, zasazení pamûtní lípy a za-
kopání ãasové schránky si mohli náv‰tûvní-
ci uÏít opravdu pestr˘ kulturní program: za-
tanãili nám dûti z velemínské matefiské
‰koly, retro písnû zahrála kapela 4Tety, zaz-
pívali také Ïáci ze ‰kolního sboru a jako po-
slední zaznûly tóny saxofonu Jifiího Holeã-

ka. Kdo mûl zájem o roz‰ífiení obzoru v ob-
lasti historie, mohl si vyslechnout pfiedná‰ku
Antonína Kadlece na téma V˘voj ‰kolství
v obci Velemín. Velk˘ ohlas sklidila módní
pfiehlídka dobového obleãení, jejímiÏ hlavní-
mi aktéry byli Ïáãci z druhé tfiídy a paní uãi-
telky v ãele s paní fieditelkou. Po celou dobu
mohli náv‰tûvníci potû‰it své chuÈové po-
hárky ve ‰kolní retro kavárnû, kde na nû ãe-
kala spousta dobrot. Bájeãn˘m zpestfiením
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(Pokraãování na následující stranû)

byl také fotokoutek, jehoÏ sluÏeb vyuÏila znaãná ãást úãastníkÛ
akce, ktefií si tak odnesli fotografii na památku. 

Velké díky patfií celému pedagogickému sboru i ostatním zamûst-
nancÛm základní a matefiské ‰koly a taktéÏ ÏákÛm, ktefií se podíleli
na v˘zdobû celé budovy, tûlocviãny i venkovních prostor i na prÛ-
bûhu oslav.

Také odpolední dûtsk˘ den se nesl v retro stylu. Tentokrát jsme se
vrátili ke star˘m dobr˘m soutûÏím, jako je skákání v pytli, lovení ry-
biãek, házení na plechovky, jízda zruãnosti a mnoho dal‰ích, na je-
jichÏ organizaci se podíleli pfiedev‰ím dobrovolníci z SK Velemín,
ale i lovosiãtí skauti a chotimûfi‰tí hasiãi. KaÏd˘ dûtsk˘ náv‰tûvník si
splnûním jednotliv˘ch disciplín vyslouÏil „korunky“, za které si mohl
na závûr svého snaÏení vybrat odmûnu v podobû hraãky ãi nûãeho
dobrého na zub. Ti, kter˘m ten den pfiálo nejvût‰í ‰tûstí, byli navíc
vylosováni v závûreãné tombole a mohli si vybrat jednu z hodnot-
nûj‰ích cen.  

Veãer byl vûnován hudbû a tanci. SvÛj um opût pfiedvedl Jifií Ho-
leãek, tentokrát s modernûj‰ími hudebními kousky, a zbytek veãera
se linuly pfiíjemné melodie z nástrojÛ muzikantÛ z Bfiezno bandu.
Pomyslnou tfie‰niãkou na dortu byl slavnostní tich˘ ohÀostroj, kter˘
cel˘ den dÛstojnû uzavfiel. 

V závûru si dovolím podûkovat obci Velemín za spolupráci pfii pfií-
pravách a za finanãní podporu pro realizaci celého dne, obci Choti-
mûfi za skvûl˘ pfiístup a pomoc s propagací i realizací dopolední
ãásti i dûtského dne, SK Velemín za organizaci, poskytnutí zázemí

a dobrovolníkÛ na dûtsk˘ den, veãerní i noãní ãást programu a v ne-
poslední fiadû SERVISU, o.p.s a Ústeckému kraji za poskytnutí fi-
nanãních prostfiedkÛ. 

Vûfiíme, Ïe jste si cel˘ den uÏili a brzy se uvidíme na nûkteré z dal-
‰ích akcí.                                                               Ivana H˘nová

ReportáÏ o celé akci od Ústecké TV mÛÏete zhlédnout na kanálu
youtube pod názvem Velemín - 100 let ãeské ‰koly.

ÎákÛm na Lovosicku není lhostejn˘ stav Ïivotního prostfiedí
V mûsících dubnu a kvûtnu probûhlo na Lovosicku dobro-

volné dotazníkové ‰etfiení na téma Jak mladá generace vnímá
ãistotu a ochranu ovzdu‰í. V˘zkumu se zúãastnilo 419 ÏákÛ 8.
a 9. tfiíd základních ‰kol v rámci ORP Lovosice a studentÛ míst-
ního gymnázia.

Dotazník obsahoval sedm otázek zamûfien˘ch na vytápûní, odpa-
dy a kvalitu ovzdu‰í. Dvû tfietiny respondentÛ povaÏují kvalitu
ovzdu‰í za dobrou ãi ucházející. Problémy pfiesto vidí ve velk˘ch
prÛmyslov˘ch podnicích napfiíã regionem, v pfiedimenzované auto-
mobilové dopravû a ve spalování pevn˘ch paliv ãi dokonce ne-
vhodn˘ch materiálÛ v domácnostech.

Na závûr dotazovaní doplnili vlastní návrhy pro zlep‰ení kvality
ovzdu‰í v regionu. Studenti navrhovali pfiedev‰ím vût‰í podporu
cyklistiky, sníÏení intenzity automobilové dopravy, v˘sadbu zelenû,
ekologiãtûj‰í zpÛsoby vytápûní, více dotaãních titulÛ zamûfien˘ch na
ochranu ovzdu‰í, dostupnûj‰í sbûr tfiídûného odpadu a edukaci.

V˘stupy ‰etfiení jsou primárnû informativní a mají zamûstnancÛm
Odboru rozvoje mûsta a Ïivotního prostfiedí ukázat pohled mladé
generace na problematiku ochrany Ïivotního prostfiedí, konkrétnû
ãistotu a ochranu ovzdu‰í. Navíc budou v Lovosicích vyuÏity napfií-
klad v probíhajícím prÛzkumu realizovaném Mûstem Lovosice ve
spolupráci s Univerzitou J. E. Purkynû v otázce komunitních zahrad
a komunitního kompostování.

Interpretace v˘sledkÛ dotazníkového ‰etfiení
„Jak mladá generace vnímá ãistotu a ochranu ovzdu‰í“

V mûsících dubnu a kvûtnu 2023 probûhlo na lovosicku dobrovol-
né dotazníkové ‰etfiení na téma „Jak mladá generace vnímá ãistotu
a ochranu ovzdu‰í“.

V˘zkumu se zúãastnili Ïáci 8. a 9. tfiíd základních ‰kol (konkrétnû
Z· Antonína Baráka a Z· Sady pion˘rÛ v Lovosicích, Z· J. E. Pur-
kynû v Libochovicích, Z· Velemín, Z· Tfiebenice, Z· Tfiebívlice)
a studenti lovosického gymnázia. V˘stupy ‰etfiení jsou primárnû in-
formativní a mají zamûstnancÛm Odboru rozvoje mûsta a Ïivotního
prostfiedí ukázat pohled mladé generace na problematiku ochrany
Ïivotního prostfiedí, konkrétnû ãistotu a ochranu ovzdu‰í. K prove-
dení v˘zkumu byla vyuÏita metoda dotazníkového ‰etfiení, která je
ãasovû nenároãná a je nejvhodnûj‰í k hromadnému zji‰tûní infor-
mací. Dotazníky byly vyplÀovány elektronicky na specializovaném
portálu Google Forms.

Dotazník obsahoval úvodní text, vysvûtlující dotazníkové ‰etfiení

a 7 otázek. 4 otázky byly uzavfiené (v˘bûr z nûkolika variant odpovû-
dí), 1 polozavfiená (varianty + vlastní odÛvodnûní) a 2 otevfiené (vlast-
ní odpovûì). ·etfiení se celkem zúãastnilo 419 ÏákÛ a studentÛ.

1. âím v souãasnosti vytápíte své obydlí?
Zde jsou odpovûdi velmi rÛznorodé, závislé na tom, zda se jedná

o obyvatele mûstské ãi venkovské zástavby. Nejãastûj‰ími zpÛsoby
vytápûní byly uvádûny plyn, krb a elektfiina a v Tfiebívlicích se do po-
pfiedí dostaly i kotle na tuhá paliva. Oproti tomu v Lovosicích bylo
nejvíce zmínûno centrální zásobování teplem. Tepelná ãerpadla
byla témûfi u v‰ech zkouman˘ch vzorkÛ uvádûna aÏ na posledních
místech. Tento zpÛsob vytápûní tudíÏ patfií ve zkoumané lokalitû
k nejménû vyuÏívan˘m.

2. Máte dostatek informací o kvalitû ovzdu‰í?
Zhruba ãtvrtina zúãastnûn˘ch se domnívá, Ïe má dostatek infor-

mací o kvalitû ovzdu‰í. Stejné mnoÏství dotázan˘ch má opaãn˘
názor a více neÏ 40% neví.  Zbytek se o tuto problematiku nezají-
má.

3. Domníváte se, Ïe máte ve Va‰í obci dostatek moÏností, jak
se ekologicky zbavit odpadu?

Cca 60% respondentÛ má dostatek moÏností jak se ekologicky
zbavit odpadu. âtvrtina má ãásteãné moÏnosti a zbytek malé nebo
nevyhovující. Negativní odpovûdi jsou odÛvodnûny pfiedev‰ím ne-
dostatkem popelnic na tfiídûn˘ odpad a jejich neuspokojivou veli-
kostí ãi ãetností svozu.



VELEMÍNSK¯ ZPRAVODAJ 7 / 2023

âerven na Bílince patfiil mal˘m létajícím obrÛm
Bílinka - Prozradí ho nej-

ãastûji hlubok˘, bruãiv˘
zvuk, kter˘ roháã obec-
n˘, nejvût‰í evropsk˘
brouk, vydává za letu.

Samiãky se zatím jen ti‰e
procházejí v trávû. Samci

se západem slunce usedají na vûtve vysoko
v korunách stromÛ nebo se ocitají na zemi,
kde mezi sebou svádí mnohdy nelítostné
souboje. Pomáhají si pfiitom sv˘mi nápad-
n˘mi kusadly pfiipomínajícími jelení paroÏí.

PfiestoÏe celkov˘ v˘voj tûchto jedineã-
n˘ch mal˘ch obrÛ trvá od vajíãka po do-
spûlce tfii aÏ pût, nûkdy i více let, své do-
spûlé období si roháã uÏívá jen dva mûsíce.
V tomto ãase, nejãastûji od poloviny do
konce ãervna, ho mÛÏeme krásnû pozoro-
vat i u nás na Bílince. Potkáváme ho pfied-
nû za soumraku, kdy na zahradû a v jejím
okolí nelze pfiehlédnout jeho pomalou,
vzpfiímenou a vcelku hluãnou vzduchoplav-
bu. Letos jsme navíc mûli poprvé ‰tûstí také
na pozorování jejich hromadné pozemní
bitvy a nestaãili jsme se divit, jak si samci
v honbû za pfiízní samiãek dokáÏou jít po
krku.

Zatímco dfiíve byli roháãi vcelku bûÏní,
dnes se setkání s tímto broukem rovná ma-
lému zázraku. V âesku se je‰tû relativnû
hojnû vyskytuje na jiÏní Moravû, v oblasti
severozápadních a stfiedních âech spí‰e
v jednotliv˘ch lokalitách. Jejich poãet v˘raz-
nû klesá v dÛsledku hospodafiení ãlovûka
v krajinû. Roháãi pro svÛj Ïivot totiÏ nutnû
potfiebují dostatek starého, odumírajícího
dfieva. Do nûj nebo poblíÏ nûj samiãky po
spáfiení kladou svá vejce. Zavalité larvy se
následnû Ïiví humusem a právû rozkládají-
cím se dfievem. KdyÏ dorostou, zakuklí se
do vejãit˘ch schránek z troudu a hlíny, ze
kter˘ch pak na jafie vylézají dospûlí brouci,
pfiipravení cel˘ tento cyklus znovu zopako-
vat. Po rozmnoÏení roháãi umírají.

NEJVùT·Í Z BROUâÍ ¤Í·E
Samci roháãe obecného dorÛstají aÏ osmi

centimetrÛ, jedná se o nejvût‰ího brouka
Evropy. Samice jsou men‰í a men‰í mají
i kusadla, dokáÏí jimi v‰ak bolestivû kous-

nout. Roháã obecn˘ je obvykle vázán na
staré, proslunûné dubové ãi smí‰ené lesy.
V létû se Ïiví mízou stromÛ, nejãastûji právû
dubÛ, a nektarem z kvûtÛ.

Bílinka ov‰em není domovem pouze ro-
háãe obecného. Natrefit tu mÛÏeme na
celou fiadu dal‰ích, neménû zajímav˘ch
hmyzích ãi ptaãích druhÛ. Vydat se je
s námi pozorovat, víc se o nich dozvûdût,
vyzkou‰et si rÛzné v˘tvarné techniky, psaní
ãi fotografování mÛÏete na první redakãní
radû dûtského ãasopisu o zdej‰í pfiírodû,
jehoÏ název spoleãnû s dûtmi teprve vy-
myslíme. Na spoleãné bádání a tvofiení se
budeme tû‰it v posledním srpnovém t˘dnu.
Termín a detaily je‰tû upfiesníme a vãas
zvefiejníme na instagramovém profilu spo-
lek_rohac.

V plánu na záfií je pak druh˘ roãník rost-
linné ‰tafety, kde bude opût moÏné podûlit
se s ostatními o rozrostlé trvalky ze zahra-
dy, semínka, odnoÏe ãi fiízky pokojovek.

Mgr. Veronika Weissová

Samci v soubojích vyuÏívají svá 
impozantní kusadla.

Samiãky rozeznáme snadno. 
Jsou v˘raznû men‰í.

4. Zpracováváte v domácnosti nûjak
bioodpad?

Zde se opût objevuje pochopiteln˘ a velk˘
rozdíl mezi venkovskou a mûstskou zástav-
bou. Ve venkovské více jak polovina do-
mácností bioodpad kompostuje ãi spaliteln˘
bioodpad pálí. V Libochovicích respondenti
uvádí, Ïe nemalá ãást tohoto odpadu je od-
váÏena v rámci pravidelného svozu biood-
padu a jen malé procento dotazovan˘ch ho
vhazuje do smûsného odpadu. Oproti tomu
v mûstské zástavbû je vût‰ina „bioodpadu“
vhazována do smûsného. 

5. Jaká si myslíte, Ïe je kvalita ovzdu‰í
ve va‰í obci?

PfiibliÏnû tfietina respondentÛ je s kvali-
tou ovzdu‰í spokojena a témûfi polovina
povaÏuje kvalitu ovzdu‰í ve své obci za
dostaãující. U ÏákÛ lovosick˘ch ‰kol se na
tfietím místû umístila odpovûì, Ïe je ‰pat-
ná.

6. Co si myslíte, Ïe je ve va‰í obci hlav-

ním problémem z pohledu ãistoty  a kva-
lity ovzdu‰í?

Nejvût‰í problém Ïáci a studenti vidí jak
ve velk˘ch prÛmyslov˘ch podnicích napfiíã
regionem (Lovochemie, Preol, Glanzstoff,
Lafarge-Holcim, Heluz atd.), tak ve spalová-
ní pevn˘ch paliv ãi dokonce nevhodn˘ch
materiálÛ v domácnostech. To se dle dota-
zovan˘ch na‰tûstí t˘ká jen nûkolika konkrét-
ních objektÛ v jejich okolí, av‰ak tyto objek-
ty dokáÏí mnohdy „zakoufiit“ celou obec.
V neposlední fiadû vidí problém i v automo-
bilové dopravû.

7. Mûli byste vlastní návrh, jak ovzdu‰í
ve va‰í obci/regionu zlep‰it?

Na poslední otázku jsme dostali ‰iroké
spektrum odpovûdí. Z nich pfievaÏuje vût‰í
podpora cyklistiky, sníÏení intenzity automo-
bilové dopravy, v˘sadba zelenû, ekologiãtûj-
‰í zpÛsoby vytápûní, dostupnûj‰í sbûr tfiídû-
ného odpadu a edukace.

V˘stupy z dotazníkového ‰etfiení budou
v Lovosicích vyuÏity napfiíklad v probíhajícím
prÛzkumu realizovaném Mûstem Lovosice
ve spolupráci s Univerzitou J. E. Purkynû
(UJEP) v otázce komunitních zahrad a ko-
munitního kompostování (více jak 40% do-
tazovan˘ch v Lovosicích totiÏ uvádí, Ïe
kompostovateln˘ odpad vyhazují do odpadu
komunálního). Pan Ing. Macháã (UJEP) jiÏ
pfiislíbil zahrnutí této problematiky do v˘‰e
uvedeného prÛzkumu.

Dále pak k zamy‰lení se nad tím, kde by
bylo tfieba moÏné v budoucnu podpofiit cyk-
listiku, zklidnit dopravu, jak roz‰ífiit edukaãní
ãinnost a informovanost obyvatel mûsta.
Krom v˘‰e uvedeného celkového zhodno-
cení pro Obec s roz‰ífienou pÛsobností Lo-
vosice, budou mít i starostové obcí, kde ‰et-
fiení probíhalo, pfiístup k v˘stupÛm pro svou
konkrétní lokalitu. 

Se souhlasem MÚ Lovosice
Luká‰ William ·míd
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Zápis ze zasedání Zastupitelstva
obce Velemín (dle § 95 zákona
o obcích, v platném znûní) ã.
2/2023 konaného dne 28. 6. 2023
od 18.00 hodin

Pfiítomni: âernohorsk˘ Jan, Ing. Garabá‰ Josef,
Bc. H˘n Milan, Janda Petr, Koãová Jana, Kfiivánek
Petr, Mgr. Malíková Ladislava, Ing. Materna Milan,
Ing. Rainer EvÏen (od 1841), 

Omluveni: BrÛna Franti‰ek, Hájková Tereza, Hla-
dík Oldfiich, Rajni‰ Vlastimil, Ing. Skalick˘ Jifií, Mgr.
Rendl Vít, 

BOD â. 1 
ÚVOD

Pfiedsedající schÛze - starosta p. Kfiivánek - pfiiví-
tal ãleny zastupitelstva a pfiítomné obãany. Je pfií-
tomno 8 (od 1841 pfiítomno 9) z 15 ãlenÛ ZO, tzn.
zastupitelstvo obce je usná‰eníschopné. 

Pfiedsedající schÛze konstatoval, Ïe zasedání bylo
fiádnû svoláno v souladu s § 92 zákona ã. 128/2000
Sb., o obcích (obecní zfiízení), v platném znûní. In-
formace podle  § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na
úfiední desce Obecního úfiadu Velemín zvefiejnûna
v souladu se zákonem po dobu nejménû 7 dní a sou-
ãasnû byla zvefiejnûna na „elektronické úfiední
desce“. 

Následnû pfiedsedající urãil zapisovatele p. Luká-
‰e Williama ·mída a ovûfiovatele zápisu - Bc. M.
H˘n a J. âernohorsk˘

Dále starosta pfiednesl návrh na sloÏení návrhové
komise:

Mgr. L. Malíková, J. Garabá‰, Ing. M. Materna
Hlasování: pro: 8, proti: 0, zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 19/2023: Zastupitelstvo schvaluje ná-
vrhovou komisi ve sloÏení: 
Mgr. L. Malíková, J. Garabá‰, Ing. M. Materna

Dále pfiedsedající seznámil pfiítomné s návrhem
programu. K návrhu nebyly vzneseny pfiipomínky
a návrhy na dal‰í doplnûní. Pfied hlasováním dal
pfiedsedající moÏnost vyjádfiit se pfiítomn˘m obãa-
nÛm:
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje následující pro-
gram dne‰ního zasedání:

1. Úvod (urãení ovûfiovatelÛ zápisu a zapisovatele) 
2. Zpráva starosty obce 
3. Závûreãn˘ úãet obce za r. 2022
4. Hospodafiení obce 
5. Zmûny rozpoãtu obce na r. 2023 
6. Majetek obce 
7. RÛzné 
8. Diskuse, závûr
Hlasování: pro: 8   proti: 0  zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 20/2023 bylo schváleno

BOD â. 2 
ZPRÁVA STAROSTY OBCE

Starosta obce seznámil pfiítomné s jednáním rady
obce od posledního vefiejného jednání zastupitelstva
obce a s ãinností obecního úfiadu. 

BOD â. 3 
ZÁVùREâN¯ ÚâET OBCE

ZA R. 2022
a) Projednána úãetní uzávûrka obce Velemín za r.

2022.

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje úãetní uzávûrku
obce Velemín za r. 2022. Protokol o schválení
tvofií pfiílohu tohoto zápisu.
V˘sledek hlasování: Pro: 8, proti 0, zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 21/2023 bylo schváleno

b) Starosta obce seznámil pfiítomné se závûreã-
n˘m úãtem obce Velemín za r. 2022 a se Zprávou
o v˘sledku pfiezkoumání hospodafiení obce Velemín
za r. 2022. Pfii pfiezkoumání hospodafiení obce:

1) nebyly zji‰tûny ménû závaÏné chyby a ne-
dostatky 

2) byla zji‰tûna závaÏná chyba a nedostatek (§
10 odst. 3 písm. c) zákona ã. 420/2004 Sb.):

Pfiedmût: Zákon ã. 420/2004 Sb. § 2 odst. 2 písm.
h) úãetnictví vedené územním celkem. 

Právní pfiedpis: Zákon ã. 563/1991 Sb., o úãetnic-
tví, ve znûní pozdûj‰ích pfiedpisÛ 

§ 30 odst.11 z.ã. 563/1991 Sb. - Inventarizaãní
rozdíly nebyly vyúãtovány do úãetního období, za
které se inventarizací ovûfiuje stav majetku a závaz-
kÛ 

Pfii kontrole pfiedloÏené dokumentace k provede-
né dokladové inventufie ke dni 31.12.2022 byly zji‰-
tûny inventarizaãní rozdíly na úãtech SÚ/AÚ: 

018/0000, 019/0000, 021/0000, 022/0000,
028/0000, 031/0101, 031/0108, 031/0303, 031/0305,
031/0306, 031/0308, 031/0352, 031/0501, 031/0502,
031/0505, 031/0508, 031/0509, 031/0551, 031/0555,
042/0000, 042/0053, 042/0101, 042/0200, 042/0201,
042/0202, 042/0204, 042/0205, 042/0304, 042/0323,
042/0355, 042/0432, 042/0474, 042/0492, 042/0576,
042/0609, 042/0611, 042/0612, 042/0811, 042/0813,
042/0814, 042/0816, 061/0001, 078/0000, 079/0000,
081/0000, 082/0000, 088/0000, 112/0001, 192/0300,
194/0300, 241/0100, 245/0010, 311/0000, 315/0001,
315/0002, 331/0000, 336/0000, 337/0000, 342/0000,
377/0100, 378/0603, 403/0000, 902/0300, 

které byly vyãísleny na jednotliv˘ch inventurních
soupisech, nebyly v‰ak proúãtovány do úãetního ob-
dobí roku 2022. 

Souãástí inventarizaãní zprávy za rok 2022 byla
pfiíloha Inventarizaãní zprávy 2022, kde byly inventa-
rizaãní rozdíly vyãísleny. Ovûfieno na jednotlivé in-
venturní soupisy. 

Inventarizaãní rozdíly nebyly vyúãtovány do úãet-
ního období roku 2022.

Pfii pfiezkoumání hospodafiení obce Velemín za
rok 2022 nebyla zji‰tûna rizika, která lze dovodit
ze zji‰tûn˘ch chyb a nedostatkÛ a která by mohla
mít negativní dopad na hospodafiení územního
celku v budoucnosti.

Kontrola byla provádûna pracovníky odboru kon-
troly Krajského úfiadu Ústeckého kraje. 

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce 
- schvaluje závûreãn˘ úãet obce Velemín za r.

2022 vãetnû Zprávy o v˘sledku pfiezkoumání hos-
podafiení obce Velemín za r. 2022 s v˘hradou zji‰-
tûné závaÏné chyby a nedostatku a pfiijímá ná-
pravné opatfiení:

Ukládá starostovi obce zabezpeãit realizaci
opatfiení k nápravû zji‰tûné chyby a nedostatku
takto:

Inventarizaãní rozdíly za r. 2022 budou dohle-
dány v rámci inventarizace za r. 2023 a proúãto-
vány do roku 2023.

LhÛta pro plnûní opatfiení do: 28.02.2024

Zpráva o plnûní opatfiení bude zaslána do:
10.03.2024

Závûreãn˘ úãet obce a zpráva o v˘sledku pfie-
zkoumání hospodafiení jsou souãástí tohoto zá-
pisu z jednání zastupitelstva obce.

V˘sledek hlasování: Pro: 8, proti 0, zdrÏel se:
0

Usnesení ã. 22/2023 bylo schváleno

BOD â. 4 
HOSPODA¤ENÍ OBCE

a) Starosta obce seznámil pfiítomné s hospodafie-
ním obce za mûsíce leden aÏ kvûten 2023 a se stavy
penûÏních prostfiedkÛ na úãtech obce (ke dni 28. 6.
2023):
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vûdomí zprávu
o hospodafiení obce za mûsíce leden aÏ kvûten
2023. 
V˘sledek hlasování: Pro: 8,  proti 0, zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 23/2023 bylo schváleno

b) Projednáno pfiidûlení dotace z Úfiadu práce
âeské republiky ve v˘‰i 144.000,- Kã na úhradu v˘-
dajÛ souvisejících se zamûstnáváním uchazeãÛ o za-
mûstnání na období od 1.6. do 31.8.2023 (3 místa). 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje pfiijetí dotace
z Úfiadu práce âeské republiky ve v˘‰i 144.000,-
Kã na úhradu v˘dajÛ souvisejících se zamûstná-
váním uchazeãÛ o zamûstnání na období od 1.6.
do 31.8.2023 (3 místa). 
V˘sledek hlasování: Pro: 8, proti 0, zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 24/2023 bylo schváleno

Dostavil se Ing. E. Rainer - 1841 hod.

c) Projednáno pfiijetí dotace z Ministerstva Ïivotní-
ho prostfiední - Státní fond Ïivotního prostfiedí ve v˘‰i
503.482,- Kã na realizaci projektu „Boreã u Lovosic,
parcela ã.124/11 - obecní vrtaná studna, Velemín,
okres Litomûfiice“. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje pfiijetí dotace z Mi-
nisterstva Ïivotního prostfiedí âR, Státní fond Ïi-
votního prostfiedí âR, ve v˘‰i 503.482,- Kã na
projekt „Boreã u Lovosic, parcela ã.124/11 -
obecní vrtaná studna, Velemín, okres Litomûfii-
ce“. 
V˘sledek hlasování: Pro: 9, proti 0, zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 25/2023 bylo schváleno

d) Projednáno pfiijetí dotace z Ministerstva Ïivotní-
ho prostfiední - Státní fond Ïivotního prostfiedí ve v˘‰i
481.919,- Kã na realizaci projektu „Kleteãná, parcela
ã.838 - obecní vrtaná studna, Velemín, okres Lito-
mûfiice“. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje pfiijetí dotace z Mi-
nisterstva Ïivotního prostfiedí âR, Státní fond Ïi-
votního prostfiedí âR, ve v˘‰i 481.919,- Kã na
projekt „Kleteãná, parcela ã.838 - obecní vrtaná
studna, Velemín, okres Litomûfiice“. 
V˘sledek hlasování: Pro: 9, proti 0, zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 26/2023 bylo schváleno

e) Projednáno nav˘‰ení spoluúãasti obce u pro-
jektÛ „Velemín - Bíl˘ Újezd, vrtaná studna, úprava
vody a napojení na vodohospodáfiskou infrastruktu-
ru, Velemín, okres Litomûfiice“ a „Velemín - Dobko-
viãky, vrtaná studna, úprava vody a napojení na vo-
dohospodáfiskou infrastrukturu, Velemín, okres Lito-
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mûfiice“. Pfiedpokládané náklady obou projektÛ ãinily
11,001.113,- Kã, dotace od MÎP - SFÎP ãiní
6,000.000,- Kã a spoluúãast obce byla usneseními
ZO ã. 57/2021 a 58/20221 ze dne 13.12.2021 sta-
novena na 5,001.113,- Kã.

Dle v˘sledku v˘bûrového fiízení na zhotovitele
stavby, které se konalo v kvûtnu 2023 je koneãná
cena zakázky stanovena na 13,885.984,16 Kã vã.
DPH. Dotace od MÎP - SFÎP ãiní 6,000.000,- Kã.
Spoluúãast obce je tedy ve v˘‰i 7,885.984,16 Kã vã.
DPH. Jedná se tedy o nav˘‰ení spoluúãasti obce
o 2,884.871,16 Kã vã. DPH.

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje spoluúãast obce
na projektech „Velemín - Bíl˘ Újezd, vrtaná stud-
na, úprava vody a napojení na vodohospodáfi-
skou infrastrukturu, Velemín, okres Litomûfiice“
a „Velemín - Dobkoviãky, vrtaná studna, úprava
vody a napojení na vodohospodáfiskou infra-
strukturu, Velemín, okres Litomûfiice“ ve v˘‰i
7,885.984,16 Kã. 

V˘sledek hlasování: Pro: 9, proti 0, zdrÏel se:
0

Usnesení ã. 27/2023 bylo schváleno

BOD â. 5 
ZMùNY ROZPOâTU OBCE 

NA R. 2023
a) Starosta obce p. Kfiivánek seznámil pfiítomné

s nutností realizace zmûn v rozpoãtu obce - rozpo-
ãtového opatfiení z dÛvodu dorovnání skuteãného
pfiíjmu a v˘dajÛ a pfiesunu mezi jednotliv˘mi kapito-
lami - specifikace jednotliv˘ch ãástek a kapitol je
uvedena v pfiíloze tohoto zápisu vãetnû zdÛvodnûní
jednotliv˘ch zmûn. Celkem se jedná o zv˘‰ení pfiíj-
mové ãásti rozpoãtu o 2,004.458,- Kã a zv˘‰ení v˘-
dajové ãásti rozpoãtu o 3,085.372,- Kã. Rozdíl ve
v˘‰i -1,080.914,- Kã bude kryt ze zÛstatkÛ na úãtech
obce. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpoãtové zmûny
- rozpoãtové opatfiení v pfiíjmové ãásti
o 2,004.458,- Kã a v˘dajové ãásti ve v˘‰i
3,085.372,- Kã tak, jak byly pfiedneseny a jsou
specifikovány v pfiíloze tohoto zápisu. Rozdíl ve
v˘‰i -1,080.914,- Kã bude kryt ze zÛstatkÛ na
úãtech obce. 
V˘sledek hlasování: Pro: 9  proti 0, zdrÏel se: 0
Usnesení ã. 28/2023 bylo schváleno

BOD â. 6 
MAJETEK OBCE

a) Projednána Ïádost manÏelÛ Ing.arch. Bofika
Pe‰ka a MgA. Petry Pe‰kové, Mile‰ov 2, 411 32 Mi-
le‰ov na odkoupení ãásti pozemku p. ã. 1018/1 v k.
ú. Mile‰ov u Lovosic o v˘mûfie do 150 m2. Pfiesná
v˘mûra bude stanovena dle geometrického zamûfie-
ní. Jedná se o ãást pozemku, kde je umístûna stav-
ba (nezapsaná v katastru nemovitostí), která je ve
vlastnictví ÏadatelÛ a ãást pozemku jako obsluÏn˘
prostor ke stavbû domu ãp.2 na p.ã. st.48 v k.ú. Mi-
le‰ov u Lovosic. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej ãásti po-
zemku p. ã. 1018/1 o v˘mûfie do 150 m2 v k. ú. Mi-
le‰ov u Lovosic manÏelÛm Bofiku a Petfie Pe‰ko-
v˘m. Cena pozemkÛ bude stanovena odhadcem
nemovitostí jako trÏní cena - cena obvyklá. Ná-
klady spojené s vyhotovením geometrického
plánu, vyhotovením kupní smlouvy, ocenûním

a povolením vkladu do KN budou hrazeny naby-
vatelem. 
V˘sledek hlasování: Pro: 9, proti 0, zdrÏel se: 0 
Usnesení ã. 29/2023 bylo schváleno

BOD â. 7 
RÒZNÉ 

a) Projednán dal‰í postup u nemovitosti ãp. 160
na p.ã. st. 1/3 v k.ú. Mile‰ov u Lovosic - b˘valá
prodejna potravin na návsi. Na pfiestavbu tohoto
objektu byl zpracován projekt, kter˘ fie‰il pfiebudo-
vání na multikulturní centrum. Dle rozpoãtu
z r.2018 se jedná o investici ve v˘‰i 5,4 mil Kã, tzn.
dle souãasn˘ch cen minimálnû cca 7,5 mil. Kã. Na
realizaci tohoto zámûru jiÏ obec minimálnû tfiikrát
Ïádala o poskytnutí dotací, ale vÏdy bohuÏel neús-
pû‰nû. Bez dotaãních penûz není moÏné tuto in-
vestici ze strany obce realizovat. Otázkou je také
následné vyuÏití kulturního centra k pofiádání kul-
turních akcí z dÛvodu umístûní v centru obce a pfií-
padn˘ch stíÏností na jeho provoz (ru‰ení noãního
klidu). O pronájem tohoto objektu projevili zájem
Bc. Krausová Vladimíra DiS. a p. Kalvoda Luká‰,
Mile‰ov 39, ktefií mají zámûr do tohoto objektu pfie-
místit fiemeslnou pekárnu, kterou v souãasné dobû
provozují ve Velk˘ch Pfiílepech. Pfiedpokládají, Ïe
na nutné úpravy objektu pro pekárnu je nutno vy-
naloÏit cca 500 tis. Kã. Tato investice by byla jejich
investicí a Ïádají o pronájem objektu na 10 let.
MoÏn˘m fie‰ením zfiízení zázemí pro kulturní akce
v Mile‰ovû se jeví dohoda se sportovním klubem
TJ Sokol Mile‰ov na pfiípadné investici do místa
stávajícího fotbalového hfii‰tû a stávající budovy
kabin. Tímto by do‰lo k vybudování sportovního
a kulturního centra souãasnû a bylo by realizová-
no dÛstojné prostfiedí pro konání sportovních a kul-
turních spoleãensk˘ch akcí.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vûdomí zámûr obce
pronajmout stávající nevyuÏitou budovu b˘valé
samoobsluhy v Mile‰ovû ÏadatelÛm o pronájem -
Bc. Krausová Vladimíra DiS. a p. Kalvoda Luká‰,
a to za úãelem zfiízení provozovny pekárny. Uza-
vfiení nájemní smlouvy je v kompetenci rady
obce.
Doporuãuje pfiesunout obecní prostfiedky pfiípad-
ného zámûru rekonstrukce, ãi v˘stavby zázemí
pro pofiádání kulturních akcí v Mile‰ovû po do-
hodû se sportovním klubem TJ Sokol Mile‰ov do
místa stávajícího sportovi‰tû a stávající budovy
kabin.
V˘sledek hlasování: Pro: 9, proti 0, zdrÏel se: 0 
Usnesení ã. 30/2023 bylo schváleno 

BOD â. 8 
DISKUSE 

• p. Kunrtová - Podûkovala za kulturní akce a nové
laviãky na hfibitovû. PoÏádala o úklid chodníkÛ
v Mile‰ovské ulici ve Velemínû. Zeptala se na pfii-
pravenost obce na pfiípadné napadení s ohledem
na válku na Ukrajinû. 

• p. Kfiivánek, starosta - „BohuÏel kryty ani sklady
civilní obrany nemáme.“

• p. Janda, místostarosta - „Chodníky uklidíme.“
• p. Kunrtová - Zeptala se na umístûní v˘straÏné si-

rény v obci, kterou nesly‰í.
• p. Kfiivánek, starosta - „Tyto v˘straÏné systémy

jsou v kompetenci hasiãÛ. Tento rok oãekáváme
kontrolu a budeme s nimi situaci fie‰it.“

• p. Novák - Upozornil, Ïe se pitná voda v Dobko-
viãkách nechlóruje.

• p. Kfiivánek, starosta - „Ve vodojemu v Dobko-

viãkách je automat, kter˘ do vody pfiidává chlornan
dle prÛtoku automaticky.“

• p. Valín - Dotázal se na stav vodovodu na Kleteã-
né.

• p. Janda, místostarosta - „Je uzavfiená smlouva
na zpracování projektÛ. Zvlá‰È na vodovod
a zvlá‰È na úpravnu vody, ãerpání a pfiipojení na
vodovod.“

• p. Valín - „A v jakém ãasovém horizontu bude ho-
tovo?“

• p. Janda, místostarosta - „Do konce leto‰ního
roku bude vydáno stavební povolení.“

• p. Pokorn˘ - PoÏádal o fie‰ení dopravní situace na
Hru‰ovce a v Bílém Újezdû s policií. Kamiony jezdí
rychle 70 km/h a i pfies ãervenou.

• p. Kfiivánek, starosta - „Jednání probûhlo jiÏ nû-
kolik. Jediná moÏná fie‰ení jsou semafory a optic-
k˘ zpomalovací prvek. V‰e je jiÏ instalováno.“

• p. ·tilcová - Oznámila rozbití pÛjãen˘ch pivních
setÛ, které jsou potfieba opravit a natfiít. Zeptala se
na sportovní hfii‰tû na Bílince, jak dlouho je‰tû
bude zavfiené.

• p. Janda, místostarosta - „MÛÏeme se domluvit,
Ïe vám proplatíme práci a materiál na opravu setÛ.
Zatím mÛÏou zÛstat na Bílince. Hfii‰tû bude zavfie-
né do doby jeho dodateãného povolení, protoÏe na
základû stíÏnosti manÏelÛ Weisov˘ch byla Minis-
terstvem pro místní rozvoj âR zru‰ena vefiejno-
právní smlouva na jeho v˘stavbu.“

• p. Hamplová - „Jak je moÏné, Ïe parkují auta na
toãnû pro hasiãe u pana Weisse na Bílince?“

• p. Janda, místostarosta - „Jedná se o obsluÏnou
komunikaci pro dÛm ãp. 31, kterou si majitelé
z vût‰í ãásti zaplatili pfii koupi pozemku. Parkovat
zde mohou.“

• p. Karfík - Zeptal se na plánovanou uzávûru
mostu pfied Mile‰ovem.

• p. Kfiivánek, starosta - „Od 10. 7. bude probíhat
rekonstrukce mostu. Komunikace pfies most bude
uzavfiená. Náhradní objízdná trasa je stanovená
pfies Bfiezno a Kocourov. T̆ den pfied uzavírkou
budou informace vyvû‰eny na po‰tû v Mile‰ovû
a v autobusech.“

• p. Karfík - Zeptal se na opravy glorietu v Mile‰o-
vû.

• p. Janda, místostarosta - „Bude proveden opa-
kovan˘ nátûr nové stfiechy. Do budoucna se bude
projekt dûlat na stavební v˘plnû, strop i fresky zá-
roveÀ. Zhotovení v‰ak bude probíhat fázovû. âást
by byla hrazena z dotace kraje i ORP.“

• p. Karfík - „Jak se bude o‰etfiovat plocha v zá-
meckém parku, která znovu zarÛstá.“

• p. Janda, místostarosta - „Je‰tû jednou se to vy-
frézuje bez chemie.“

• p. Karfík - Zeptal se na moÏnost v˘sadby ve vol-
ném prostoru v zámeckém parku.

• p. Janda, místostarosta - „Dosázíme dle platné-
ho a schváleného plánu v˘sadby.“

• p. Weissová - Konstatovala, Ïe rada obce minul˘
rok pfiistoupila k omezení provozní doby Klubu na
Bílince do 22 hodin.

• p. Janda, místostarosta - „Ano, s tím je provozo-
vatel seznámen.“

• p. Weiss - Zeptal se, jak mají postupovat v pfiípa-
dech soustavného ru‰ení noãního klidu.

• p. Janda, místostarosta - „Standardnû, jak se po-
stupuje pfii fie‰ení sousedsk˘ch sporÛ. Provozova-
tele znovu na tuto skuteãnost upozorním, aby k ru-
‰ení noãního klidu nedocházelo.“

• p. Mayer - Oznámil vzdání se pofiádání Festivalu
Mile‰ov z ãasov˘ch dÛvodÛ. Zeptal se na aktuální
stav fie‰ení odstavn˘ch ploch pro turisty.
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• p. Kfiivánek, starosta - „K odstavn˘m plochám
jsme obdrÏeli v‰echna stanoviska a pfiípravy k pro-
jektové dokumentaci. Nyní tyto podklady pfiedáme
projektové kanceláfii, která vypracuje projekt.“

• p. Karfík - Zeptal se, zda rada obce vypoví nájem
p. Pitkovi.

• p. Kfiivánek, starosta - „Studie se nedot˘ká po-
zemkÛ v nájmu p. Pitka. Pronájem nebude v Ïád-
ném pfiípadû blokovat pfiípadnou v˘stavbu.“

• p. Mayer - Zeptal se na finanãní nároãnost vybu-
dování odstavn˘ch ploch.

• p. Kfiivánek, starosta - „Pfiesnûj‰í finanãní nároã-
nost zjistíme aÏ z hotového projektu a zpracova-
ného poloÏkového rozpoãtu.“

• p. Mayer - Zeptal se na vybírání parkovného na
parkovi‰tích.

• p. Janda, místostarosta - „Parkovi‰tû nebudou
zpoplatnûné. Obávám se, Ïe budou auta stát
v‰ude moÏnû kromû parkovi‰È.“

• p. Mayer - Navrhl fie‰ení pomocí dopravních zna-
ãek a omezení. Jde o to spoãítat návratnost.

• p. Janda, místostarosta - „Beru to jako sluÏbu
pro turisty.“

• p. Kfiivánek, starosta - Konstatoval, Ïe plocha
v Mile‰ovû naproti p. BrÛnovi se ponechá pfiiroze-
nû zatravnit a zÛstane oplocená.

Závûr vefiejného zasedání zastupitelstva obce
provedl starosta p. Petr Kfiivánek (21.15 hod.)

Zápis byl vyhotoven dne 4. 7. 2023

Zapisovatel: 
·míd L. W.

Ovûfiovatelé zápisu:  
H˘n M.

âernohorsk˘ J. 
Starosta: 

Petr Kfiivánek
Dne: 4. 7. 2023

VáÏení obãané, Zastupitelstvo obce Velemín Vás zve na vefiejné
zasedání, které se koná v pondûlí dne 25. záfií 2023 od
18 hodin v sále Sportovního centra Velemín (u fotbalového hfii‰tû).Pozvánka

Knihovna Velemín V pfiíjemném prostfiedí místní knihovny si mÛÏete pÛjãit beletrii, nauãnou literaturu
a ãasopisy pro dospûlé a dûti. K dispozici jsou tituly z místní knihovny a z knihov-
ny K. H. Máchy v Litomûfiicích. Nabízíme meziknihovní sluÏby, informaãní sluÏby,
bezplatn˘ pfiístup na internet pro registrované ãtenáfie
ON-LINE katalog 
Odkaz na vyhledávání knih v katalogu místní knihovny ve Velemínû: 
https://velemin-katalog.knihovnalitomerice.cz

Místní knihovna Velemín 
Velemín 93 
V˘pÛjãní doba: 
sobota 8:30 - 10:30 hodin
Knihovnice: Mgr. Sylvie Holubová
http://velemin.knihovna.info

Místní knihovna Mile‰ov 
Mile‰ov 16
V˘pÛjãní doba: 
pondûlí 15:00 - 17:00 hodin
Knihovnice: Monika Koubová
http://milesov.knihovna.info
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